
Protokół Nr 35.2013

z posiedzenia Komisji  Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 21 sierpnia 2013 roku w godzinach 1200 – 1315.

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy  obecności;  na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne.

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Ewa Awramik i Bogusław Wisowaty. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
• Sekretarz Miasta – Marcin Radziłowicz,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju - Renata Samełko
• Wydział Promocji, Sportu i Kultury – Magdalena Łuba,
• Wydział Finansowy – Barbara Dąbrowska,
• Wydział Polityki Społecznej –  Magdalena Sulżycka,
• radca prawny – Zofia Pietkiewicz.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Zapoznanie z raportem końcowym prac zespołu roboczego w celu opracowania koncepcji 
strategii w kierunku rozwoju i uatrakcyjnienie działalności Ełckiej Kolei Wąskotorowej.

4. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2013-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2013,

3) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  27  sierpnia  2013r. 
i dotyczących prac Komisji.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku 

obrad Komisji.
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  uwag  i  jednomyślnie  poprzez  aklamację  przyjęli 

porządek obrad jak wyżej.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z ostatniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 

protokół Nr 34.2013 z dnia 19 czerwca 2013 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu  3-ego 
 Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa powiedział na wstępie, że zapoznał się szczegółowo 

z raportem końcowym prac zespołu roboczego  w celu opracowania koncepcji  strategii w 
kierunku rozwoju i uatrakcyjnienie działalności Ełckiej Kolei Wąskotorowej. Na tym obiekcie 



zrealizowane  zostały  dwa  projekty  z  dofinansowaniem  środków  zewnętrznych.  Zespół 
roboczy  podejmował  tematykę  rozwoju  kolejki  na  wielu  płaszczyznach.  Kolejka  jest 
obiektem zabytkowym, co niesie ze sobą pewne ograniczenia.  Zespół zaproponował kilka 
ciekawych programów – szczegóły w załączonym raporcie końcowym.

W chwili obecnej jest na terenie Ełckiej Kolei Wąskotorowej wystawa fotograficzna, którą 
zorganizowało Muzeum Historyczne w Ełku. Dyrektor Muzeum ma ciekawe koncepcje, jeśli 
chodzi o działalność kolejki. Jest tak koncepcja, by od 1 stycznia przyszłego roku Ełcka Kolej 
Wąskotorowa weszła w zasób Muzeum Historycznego w Ełku. 

Otrzymaliśmy  również  dokument  opracowany  przez  radnego  Krzysztofa  Wilocha 
proponujący  wykonanie  koncepcji  techniczno-ekonomicznej  z  elementami  wstępnego, 
wariantowego  studium  wykonalności  dla  projektu  o  roboczym  tytule:  „Skansen 
wąskotorowego kolejnictwa w Ełku”. Jest to propozycja godna rozważenia.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił uwagę, że nie podoba mu się stwierdzenia „jak już 
kolejka przejdzie” do Muzeum. O tym ostatecznie zdecydują radni.
Konkretna  propozycja  jest  zawarta  w  piśmie  radnego  Krzysztofa  Wilocha,  które  zostało 
skierowane do Prezydenta Miasta.  Taki  konkretny dokument powinien zostać opracowany 
jeszcze przed ewentualnym przeniesieniem kolejki.

Radny Krzysztof Wiloch powiedział, że może swój dokument przekazany Prezydentowi 
Miasta przekazać zainteresowanym radnym. Jeśli chodzi o prace Zespołu, były one bardzo 
rzeczowe i konkretne. W pełni utożsamia się z przedstawionym raportem. Przyjmijmy zatem, 
że  ta  propozycja  jest  uzupełnieniem raportu  Zespołu  roboczego.  Radny powiedział,  że  w 
swoim dokumencie  proponuje  stworzenie  profesjonalnego studium wykonalności  dla  tego 
projekt.  Ełcka kolejka  mogłaby stanowić  najładniejszy obiekt  nie  tylko w Polsce ale  i  w 
Europie.  Mając  odpowiednie  opracowane  dokumenty  można  byłoby  sięgnąć  po  środki 
zewnętrzne.  Zadanie  można  by  etapować.  Do  rozważenia  np.  by  I  etap  być  może 
w  połączeniu  z  Muzeum Historycznym.  Opracowanie  tego  dokumentu  należałoby  zlecić 
profesjonalnej firmie.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa powiedział, że jeśli chodzi o koncepcję włączenia 
Ełckiej Kolei Wąskotorowej do Muzeum Historycznego, to takie zdania i opinie były wśród 
radnych. Zespół został powołany, by wyciągnąć konkretne wnioski.

Naczelnik  Wydziału  Strategii  i  Rozwoju  Renata  Samełko  –  wykonanie  studium 
wykonalności można zlecić profesjonalnej firmie. Musi być również przygotowana analiza 
ekonomiczna. Musimy tez wiedzieć jakie funkcje ma pełnić kolejka – czy tylko turystyczną 
czy też również funkcję transportową.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  jeśli  Zespół  roboczy  rekomenduje 
przeniesienie kolejki, to jakie skutki ekonomiczne będzie to za sobą pociągało? Czy już tym 
się zajmowano?

Radny  Krzysztof  Wiloch  –  w  pracach  Zespołu  nie  było  szczegółowych  odniesień  i 
rekomendacji co do przeniesienia  kolejki.

Radny Ireneusz  Dzienisiewicz  –  jest  dokument  opracowany przez  radnego  Krzysztofa 
Wilocha. Należy go wprowadzić w życie i przygotować stosowną koncepcję.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że wnioskuje, aby dokument przedłożony przez 
radnego Krzysztofa Wilocha wprowadzić w życie i przygotować stosowną koncepcję w ciągu 
najbliższych miesięcy.

Radny  Idzi  Podwojski  –  należy  pomyśleć  nie  tylko  o  pozyskaniu  torowiska  wraz 
z budynkami ale również spróbować przejąć zabytkowe parowozy PKP. To tabor przewozowy 
jest podstawą funkcjonowania Ełckiej Kolei Wąskotorowej.

Radny Krzysztof Wiloch – należy postawić sobie pytanie: czego oczekujemy od kolejki za 
10 czy 20 lat. Trzeba do tego podejść profesjonalnie.

Naczelnik  Wydziału  Strategii  i  Rozwoju  Renata  Samełko  –  tworzymy  listę  projektów 
strategicznych.  Tych  przedsięwzięć  pojawia  się  bardzo  dużo.  Należy  zacząć  od  tego  ile 
będziemy mieli własnych środków.



Radny Krzysztof Wiloch – jeśli nie będzie opracowanej dokumentacji, to nie można będzie 
występować o środki zewnętrzne.
Komisja zapoznała się z  z raportem końcowym prac zespołu roboczego w celu opracowania 
koncepcji  strategii  w  kierunku  rozwoju  i  uatrakcyjnienie  działalności  Ełckiej  Kolei 
Wąskotorowej oraz projektem przedłożonym przez radnego Krzysztofa Wilocha zawierającym 
propozycję  wykonania  profesjonalnej  Koncepcji  techniczno-ekonomicznej  z  elementami 
wstępnego,  wariantowego  studium wykonalności  dla  projektu  o  roboczym  tytule:.”Skansen 
wąskotorowego kolejnictwa w Ełku”. Komisja jednomyślnie,  poprzez aklamację przyjęła,  iż 
oczekuje dalszych decyzji i działań w tym zakresie.

 
Do punktu  4-ego   

Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie z pracą 
Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1)  Pani  Barbara  Dąbrowska omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027, który zawiera zmiany:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
A. Zmiany w roku 2013 wynikające z projektu zmiany uchwały budżetowej
    a) zwiększa się dochody bieżące w 2013 roku o kwotę 616 130 zł, w tym: 
        - z tytułu dotacji z powiatu na realizację zadania z zakresu kultury fizycznej w drodze 
          porozumienia – 50 000 zł,
       - z tytułu dotacji na realizację zadania w drodze porozumienia z administracją rządową 
          (oświata – klasa romska) - 19 000 zł,
       - z tytułu dotacji z budżetu państwa na zadania własne z zakresu pomocy społecznej – 
         344 641 zł,
       - subwencja oświatowa – 196 404 zł,
 - środki z UE na realizację projektu „Rozwój turystyki transgranicznej w Ełku 
i  Alytusie”  – 6 085 zł,

    c) zwiększa się wydatki w 2013 roku o kwotę 616 130 zł, w tym: 
        - wydatki bieżące o kwotę 511 171 zł:
          zasiłki i pomoc w naturze – wydatki z zakresu pomocy społecznej – 344 641 zł,
          realizacja projektu „Rozwój turystyki transgranicznej w Ełku i Alytusie” – 7 160 zł,
          usługi remontowe w oświacie – 196 404 zł,
          realizacja porozumienia – dotacja dla organizacji pozarządowej na zadanie z zakresu 
          kultury fizycznej – 50 000 zł,
          zasiłki i pomoc w naturze – zakupu książek dla dzieci romskich – 19 000 zł,
         Zmniejszono rezerwy o kwotę 106 034 zł z przeznaczeniem na wydatki majątkowe 
        – 104 959  zł i bieżące – 1 075 zł.
       - wydatki majątkowe o kwotę 104 959 zł: 
          kanalizacja deszczowa odwadniająca część ulicy Kochanowskiego w kierunku ulicy 
          Matejki - 69 959 zł i budowa parkingów przy ul. Grodzieńskiej – 35 000 zł.
B. w latach pozostałych: 
     Zmiany w 2014 roku związane były ze zmianami wydatków na realizację przedsięwzięć, 
     w tym:
     wprowadzenie nowego przedsięwzięcia z udziałem środków z UE „Rozwój turystyki 
     transgranicznej w Ełku i Alytusie” realizowanego w latach 2013 – 2014, które 
     spowodowało zwiększenie wydatków bieżących w 2014 r. o kwotę 186 885 zł i dochodów 
     bieżnych w 2014 o kwotę 152 765 zł oraz wydatków majątkowych w 2014 o kwotę 
     2 122 389 zł i dochodów majątkowych w 2014 r. o kwotę 1 804 030 zł.
2. w załączniku nr 2 do uchwały (przedsięwzięcia): 
    - wprowadzenie nowego przedsięwzięcia (wydatki bieżące i inwestycyjne) 
       realizowanego w latach 2013 – 2014 z udziałem środków z UE „Rozwój turystyki 
       transgranicznej w Ełku i Alytusie”,



   - wprowadzenie nowego przedsięwzięcia realizowanego w latach 2013 – 2014 
        pn: „Przebudowa Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku”,
   -  zmiany związane ze zmniejszeniem wydatków o kwotę 535 050 zł w latach 2013 – 2014 
       na realizację przedsięwzięcia „I etap budowy Cmentarza Komunalnego Nr 3 
       w Bartoszach k/Ełku”, 
   -   wprowadzenie nowego przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Wileńskiej” 
        realizowanego w latach 2013-2014.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3 
głosach „wstrzymujących”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały   w sprawie   zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027.

2) Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop powiedział, że jeśli chodzi o projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie miasta na 2013 rok, to proponuje omówienie punktów, które 
dotyczą tematycznie pracy Komisji.

Pani Barbara Dąbrowska z Wydziału Finansowego omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok. 
Proponowane zmiany obejmują:
pkt. I) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Strategii i Rozwoju
1.  Projekt:  „Zwiększenie  wydajności  energetycznej  budynków edukacyjnych”  – dział  801 
rozdział 80120
Zmiany dotyczą projektu: "Zwiększenie wydajności energetycznej budynków edukacyjnych” 
realizowanego  ze  środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Programu  Współpracy 
Transagranicznej  Litwa  –  Polska  2007-2013,  we  współpracy  ze  Szkołą  Podstawową  w 
Alytusie. 
Działania  Gminy  Miasta  Ełk  w  projekcie  to:  docieplenie  budynku,  udział  w  działaniach 
promocyjnych:  wydawanie  materiałów  promocyjnych,  organizacja  konferencji,  wizyt 
studyjnych.  Zmiany  Dział 801 Rozdział 80120 w związku z koniecznością wprowadzenia 
paragrafu 6050 na wydatki niekwalifikowalne tj. zakup dziennika budowy dla realizowanej 
inwestycji,  zmniejsza się paragraf 6059 (wkład własny Beneficjenta) o kwotę 7,00 PLN,
a zwiększa się paragraf 6050.
2.  Projekt:  „Rozwój  potencjału  Turystycznej  Sieci  Współpracy „Klaster  Suwalszczyzna  – 
Mazury” – dział 630 rozdział 63095
Zmiany w dziale 630 rozdziale 63095 dotyczą realizacji projektu partnerskiego pt. „Rozwój  
potencjału Turystycznej Sieci Współpracy „Klaster Suwalszczyzna–Mazury” w partnerstwie 
z sektorami kreatywnymi”.  W związku z podpisanym Porozumiem w ramach projektu z dnia 
6  czerwca  2013r.  dotyczącym  sfinansowania  dodatkowych  szkoleń  w  ramach  projektu 
zachodzi konieczność wprowadzenia do budżetu paragrafu 4707 i wprowadzić w nim środki 
w wysokości 1 600,00 zł celem pokrycia kosztów dodatkowych szkoleń.
Środki w kwocie 1 600 zł pochodzą z:
-  niewykorzystanych  środków w budżecie  projektu w § 4217 przeznaczonych  na  zakupy 
produktów spożywczych tj. kawa, herbata, ciasta na spotkania dla osób biorących udział o 
kwotę 80,00;
- oszczędności za usługi transportowe dla osób biorących udział w warsztatach prezentacji 
i inspiracji w ramach projektu w § 4307 o kwotę 964,00;
- niewykorzystanych środków w budżecie projektu w § 4417 o kwotę 556,00 przeznaczonych 
na podróże służbowe samochodem prywatnym dla konsultanta  ds.  produktu turystycznego 
oraz konsultanta ds. marketingu internetowego.
3. Projekt: „Biura Wspierania Przedsiębiorczości " – dział 710 rozdział 71095
Przeniesieniu kwoty w wysokości 140 zł z § 4307 na § 4437 oraz kwoty w wysokości 16 zł 
z  §  4309  na  §  4439.  Przeniesienia  środków  dokonuje  się  w  związku  z  koniecznością 



ubezpieczenia członków szkolenia transgranicznego, które odbędzie się w Oziersku w ramach 
Programu Współpracy Transgranicznej Litwa-Polska-Rosja 2007-2013.

Naczelnik  Wydziału  Stretegii  i  Rozwoju  Renata  Samełko  omówiła  projekt:  „Rozwój 
turystyki transgranicznej w Ełku i Alytusie”.

W maju b.r. złożono wniosek aplikacyjny o dofinansowanie projektu „Rozwój turystyki 
transgranicznej  w  Ełku  i  Alytusie”,  dla  którego  przyznano  dofinansowanie.  Działania  w 
projekcie rozpoczną się z dniem 01.12.2013 r. i potrwają do dnia 31.12.2014 r. W ramach 
projektu zaplanowano:  przebudowę skwerów u zbiegu ulic  Wojska Polskiego,  Zamkoweji 
Pułaskiego  w  Ełku.  Stworzenie  Międzynarodowej  Strategii  Rozwoju  Turystyki  Ełku  i 
Alytusa,  wydanie  transgranicznej  książki  z  mapami  i  atrakcjami  turystycznymi  Ełku 
i Alytusa. 
Łącza  wartość  projektu  z  wydatkami  i  dochodami  partnera  projektu  Miasta  Alytus: 
3 827 731,20 zł
Łącza wartość projektu po polskiej stronie: 2 309 274 zł
Kwota dofinansowania dla Miasta Ełku ze środków Programu Współpracy Transgranicznej 
Litwa-Polska 2007 -2013: 1 962 880 zł
Wkład własny Miasta Ełku: 86 597,74 Euro 346 394 zł.

Pani Barbara Dąbrowska z Wydziału Finansowego kontynuowała omawianie zmian 
w budżecie miasta na 2013 rok: pkt. VI) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i 
nadzorowanych przez Biuro Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 
− Zmiana wynika z przekazania przez Powiat Ełcki na podstawie porozumienia) kwoty 
50.000  zł  na  realizację  zadania  z  zakresu  kultury  fizycznej  i  sportu  –  dofinansowanie 
wyposażenia sportowego boisk wielofunkcyjnych na Barankach. Przyjęcie środków umożliwi 
podpisanie  porozumienia  na  realizację  powyższego  zadania  i  ogłoszenie  konkursu  ofert. 
Zadanie  będzie  zrealizowane  w  roku  bieżącym.  Przyjęcie  środków  wymaga  utworzenia 
nowego paragrafu 2310 w Dziale 926, Rozdział 92695.
− W związku z konieczności pokrycia kosztów prowadzenia działalności na rzecz sektora 
pozarządowego w kamienicy przy ul. Małeckich 3  dokonuje się zwiększenia w dziale 710 
rozdział  71095  §  4300  o  kwotę  28.500  zł  -  zabezpieczy  wydatki  do  końca  roku 
kalendarzowego  oraz  opracowanie  i  zamontowanie  zewnętrznych  i  wewnętrznych  tablic 
informacyjnych.  Środki  pochodzą  ze  zmniejszeń  dotacji  na  poszczególnych  zadaniach. 
Zmiany  w  budżecie  dotyczą  również  zwiększenie  o  1  500  zł  środków  na  prowadzenie 
centrum organizacji pozarządowych.  

Z-ca Prezydenta Miasta  Kamil  Buksa poinformował,  że wycofana zostaje proponowana 
zmiana w budżecie miasta dotycząca zadania inwestycyjnego „Przebudowa skrzyżowania ul. 
Kajki, Tuwima i Grodzieńskiej” - dział 600 rozdział 60016 § 6050. Po sesji otwarcia ofert 
w  trzecim  przetargu  nieograniczonym  cena  najniższej  oferty  przekracza  kwotę  jaką 
zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie tego zamówienia. W celu wyboru oferty 
i realizacji przebudowy skrzyżowania musielibyśmy zwiększyć wydatki ze środków własnych 
w roku 2013  o kwotę + 238 000 PLN. Po szczegółowej  analizie  chcemy ogłosić  kolejny 
przetarg z terminem wykonania w czerwcu 2014 roku.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił się z pytaniem odnośnie zadań inwestycyjnych – 
czym spowodowane jest zdjęcie kwoty przeszło 500 tys. zł na I etapie budowy Cmentarza 
Komunalnego Nr 3 w Bartoszach k/Ełku? 
Jeśli  chodzi  o  kwotę  z  przetargu  na  przebudowę  skrzyżowania  ul.  Kajki,  Tuwima  i 
Grodzieńskiej, już po raz kolejny zgłasza się tylko jeden wykonawca, który proponuje ofertę 
cenową na tym samym poziomie. Może warto zastanowić się nad wykonaniem tej inwestycji w 
tegorocznym budżecie miasta?

Radny Krzysztof Wiloch podziękował, że w zakresie zdań inwestycyjnych do wykonania 
znalazła się wnioskowana wcześniej przebudowa ul. Wileńskiej.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz powiedział, że chciałby wiedzieć, 



jak ma wyglądać  projekt: przebudowy skwerów u zbiegu ulic Wojska Polskiego, Zamkowej
i  Pułaskiego  w  Ełku,  który  ma  być  zrealizowany  w  ramach  projektu  „Rozwój  turystyki 
transgranicznej w Ełku i Alytusie”?

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa powiedział, że jeśli chodzi o skrzyżowanie  ul. Kajki, 
Tuwima i Grodzieńskiej, to w tym roku byłyby małe szanse, aby firma, które przystąpiła do 
przetargu  wykonałaby  tę  inwestycję.  Jest  ona  zaangażowana  w  szereg  innych  działań 
inwestycyjnych.  Ponadto  rozważamy możliwość  usytuowania  sygnalizacji  świetlnej  na  tym 
skrzyżowaniu.  Natomiast  projekt  skweru  zaprezentujemy  na  posiedzeniu  Komisji  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku lub Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  powiedział,  że  chciałby  się 
dowiedzieć, na co ma dokładnie być przeznaczona kwota 28.500 zł pkt. VI. ppkt. 2 .

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  – taka  informacja  będzie  podana na posiedzeniu 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 2 
głosach  „wstrzymującym”   zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian 
w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok..
3) Komisja nie opiniowała innych projektów uchwał..

Do punktu  5-ego   
Radny Adam Dobkowski zwrócił się z pytaniem o inwestycję realizowaną przy Zespole 

Szkół Samorządowych – czy termin wykonania remontu elewacji i  harmonogram prac przy 
wykonaniu bieżni nie są zagrożone? Jest tam również stary budynek garażowy, który grozi 
zawaleniem, czy przewidziana jest rozbiórka?

Z-ca Prezydenta Miasta Ełku Kamil Buksa – firma wykonująca remont elewacji wystąpiła o 
przedłużenie terminu wykonania prac. Wskazano, że nie można było prowadzić robót w okresie 
matura i ze względu na występujące w wysokie temperatury. Zastanawiamy się, czy przychylić 
się do tego wniosku.  Jeśli chodzi o bieżnię, jest szansa, że zostanie ona wykonana. Natomiast 
budynek  gospodarczy  jest  o  konstrukcji  drewnianej,  na  razie  nie  grozi  on  zawaleniem. 
Przyjrzymy się temu tematowi z Zespołem Inwestycji. Chcemy tam postawić nowe budynki 
gospodarcze.

Radny Adam Dobkowski – wykonawca elewacji został wybrany w m-cu maju, natomiast do 
realizacji przystąpił z dużym opóźnieniem.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  –  firma  ma  przesłać  szczegółowy  wykaz 
występujących temperatur, które uniemożliwiały wykonywanie prac. Będzie to rozpatrywane i 
mogą zostać naliczone kary umowne, jeśli chodzi o przekroczenie terminu wykonania.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta   Michał  Tyszkiewicz   zwrócił  się  z  następującymi 
pytaniami:
- naprawiane są trybuny na stadionie MOSiR, kiedy będzie zostanie wykonana naprawa bieżni?
- czy są instytucje zadłużone w Miejskim Ośrodki Sportu i Rekreacji ? Jeśli tak, to które i na 
jakie kwoty?
- jak wygląda sprawa wykonania pełnowymiarowego boiska ze sztuczną nawierzchnią?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  –  PRiBO  ma  przystąpić  do  naprawy  bieżni 
fragmentowo w miesiącu wrześniu z zaznaczeniem, że wydłużony zostaje termin gwarancji.
Jeśli chodzi o pozostałe pytania, odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Radny Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  się  o  przejrzenie  całej  dokumentacji  technicznej, 
przetargowej i sprawdzenie, w którym momencie „zniknęła” mrozoodporność betonu F-100, 
jaki miał być zastosowany na stadionie MOSiR  . Radny prosi o kserokopie wszystkich tych 
dokumentów.



Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop powiedział, że chciałby podziękować za pismo 
dot.  nazwy stadionu MOSiR – pismo w załączeniu  do protokołu.  Można ponowić  sprawę 
nadania nazwy stadionowi.

Radny Idzi  Podwojski  zauważył,  że  płytę  stadionu  można  nazwać im.  Marcinkiewicza, 
natomiast nie widzi nic złego w obecnej nazwie 1000-lecia Państwa Polskiego.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
Tomasz Przekop


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

